
Zápis č. 14/2023 ze zasedání AS PedF UK ze dne 21. 11. 2023                                                                                                                                                                          

UKPedF/562143/2023 

 

Přítomni: N. Vondrová, R. Listíková, L. Jakubcová Hajdušková, L. Lejbl, J. Michal, K. Uličná, 

Z. Svobodová, L. Květoňová, K. Mikule, J. Štípek, A. Talafous, D. Erbeková, P. Mráček, K. 

Mašková, D. Greger, V. Vohlídková, J. Stará, M. Lázňovský 

 

Omluveni: A. Nejedlý, J. Gregorová, M. Linková, L. Neumann, P. Chalupský, L. Ešpandrová 

 

Hosté: M. Horáková, N. Andera 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa 

3. Schválení výsledků voleb do AS UK 

4. Návrh na zástupce Rady vysokých škol 

5. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

Před zasedáním byl vyškrtnut bod „Možné úpravy volebního řádu AS PedF UK“.  

 

AS PedF UK schvaluje program jednání v předloženém znění. (15-0-0) 

 

2. Administrativa 

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 12/2023 v předloženém znění. (16-0-0) 

 

Dále probíhá tajná volba extramurálních členů pracovních komisí – S. Fleischmannová do 

Komise pro digitalizaci a technologie a K. Vojíř do Legislativní komise. 

 

AS PedF UK schvaluje členství S. Fleischmannové v Komisi pro digitalizaci a technologie (17-

0-0) a členství K. Vojíře v Legislativní komisi (14-2-1). 

 

3. Schválení výsledků voleb do AS UK 

 

Voleb do AS UK se celkem zúčastnilo 90 zaměstnanců a 80 studentů. Kandidáti získali ve 

volbách následující počet hlasů: 

 

Zaměstnanecká kurie: 

• D. Greger – 53 hlasů 

• Z. Němec – 36 hlasů 

• K. Lukavská – 31 hlasů 

• S. Jandová – 26 hlasů 

 

Studentská kurie: 

• V. Vohlídková – 70 hlasů 

• D. Erbeková – 55 hlasů 

• Z. Marešová – 18 hlasů 



Zástupci PedF UK se v AS UK stávají D. Greger, Z. Němec, V. Vohlídková a D. Erbeková. 

Ostatní kandidáti jsou náhradníci.  

 

AS PedF UK schvaluje výsledky voleb do AS UK ze dnů 14. a 15. 11. 2023 v předloženém 

znění. (18-0-0) 

 

4. Návrh na zástupce Rady vysokých škol 

 

AS PedF UK navrhuje jako zástupce PedF UK do Rady vysokých škol D. Gregera. (16-0-2) 

 

6. Různé 

 

N. Vondrová informuje N. Andera o datech spjatých s volbou kandidáta/kandidátky na děkana 

kvůli propagaci mezi členy akademické obce fakulty.  

 

D. Erbeková přináší novinky z IT Komise Akademického senátu UK týkající se digitalizace 

podávání žádostí a papírových listin: 

• Na podávání žádostí studenty skrze SIS se vytváří modul, který však ještě není otestován. 

• V digitalizaci zaměstnaneckých formulářů pokročili na PřF UK, kam by senátoři rádi 

vyslali V. Teodoridise a A. Nejedlého pro získání více podrobností. 

 

M. Horáková oznamuje senátorům, že od 20. 11. 2023 působí na fakultě druhá odborová 

organizace SOVA. Rádi budou s AS PedF spolupracovat. 

 

N. Andera informuje AS o stavu webových stránek kateder. Momentálně se pracuje na 

webových stránkách KTV. Na této katedře se pilotuje celkové nastavení webu, úprava 

webových stránek dalších kateder by proto měla postupovat již rychleji. 

 

Dále je reflektován Alumni den, který proběhl 14. 10. 2023. Diskuse se zúčastnili N. Andera, 

N. Vondrová, L. Jakubcová, J. Štípek, J. Stará a D. Greger. 

• Akce se zúčastnilo přibližně 300 absolventů. 

• V příštích ročnících chce OKM zvolit volnější program a pozměnit jeho organizaci. 

Docházelo ke krytí programu jednotlivých kateder a hlavního programu. 

• Bylo doporučeno zaslat pozvánku absolventům výrazně dříve (alespoň 6 měsíců dopředu) 

a poté akci připomenout. 

• Padl návrh nepořádat Alumni den každoročně, ale například pouze každé 3 roky. 

 

13. 11. 2023 proběhl Den laskavosti. N. Andera informuje o úspěšnosti akce a o tom, že studenti 

nereagovali na výzvu k pomoci. Pro příští ročníky budou studenti osloveni prostřednictvím 

spolků a SORek.  

 

V. Vohlídková uvádí bod týkající se lepší propagace voleb na PedF UK v souvislosti s velmi 

nízkou účastí studentů u posledních voleb. Diskuse se kromě V. Vohlídkové zúčastnili J. Štípek, 

N. Vondrová a N. Andera. Nápady, které by mohly studentskou účast u voleb zvýšit, padly 

následující: 

• Studentům by mohl být včas rozeslán email, který by je o volbách informoval. 

• Mohla by být uspořádána debata s kandidáty. 

• OKM se zapojí do propagace voleb. 

 

 



Dalším bod projednávaný v různém je téma podoby voleb. Do diskuse se zapojili D. Greger, 

N. Vondrová, V. Vohlídková, J. Stará, D. Erbeková, J. Štípek, K. Mikule, K. Mašková, K. Uličná 

a L. Lejbl. Diskutovalo se o možnosti znovuzavedení studentských kurií a online voleb. Změna 

volebního řádu je možná pouze na návrh děkana fakulty. N. Vondrová ho informuje o tom, že 

AS není jednotný ani v jednom z bodů, a zjistí, zda pan děkan plánuje předložit nějaké změny 

volebního řádu AS PedF UK.  

 

Nakonec bylo senátorům připomenuto, že na příštím jednání budou projednávány úpravy 

Jednacího řádu AS PedF UK, a je tudíž žádoucí, aby se s ním všichni předem seznámili. 

 

 

V Praze, dne 21.11.2023  

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

 

 


